
INFORMACJA O PRACY BURMISTRZA MICHAŁOWA W OKRESIE
MIĘDZYSESYJNYM

od 26 grudnia 2023r. do 21 lutego 2024r.

Przeznaczono do sprzedaży w trybie bezprzetargowym na poprawę warunków
zagospodarowania działki przyległej

I. działka o nr geod 358/1 o powierzchni 0,0021 ha obręb 29 Michałowo, na

poprawę warunków zagospodarowania  działki  przyległej  o  nr  geod.  357 o

powierzchni 0,0637 ha obręb 29 Michałowo

II. ustalono wstępną lokalizację przystanków szt. 2 w miejscowości Kondratki na

drodze powiatowej nr 1456B

Postępowania przetargowe i zapytania ofertowe:

o W wyniku  przetargów  podpisano  umowy  z   Fundacją  Małej  Ojczyzny,  ul.  Pl.11
Listopada  16,  16-050  Michałowo  na  ,,Zarządzanie  Pracownią  Filmu  Dźwięku  i
Fotografii  w  Michałowie”  za  cenę  378.000  zł  brutto  oraz  ,,Zarzadzanie  Gminną
Biblioteką w Michałowie” za cenę 198.000 zł brutto

o Ogłoszono przetarg  na  ,,Budowę Gminnego Przedszkola  w Michałowie  –  Etap  I’’
Przewidywane otwarcie ofert w dniu 27.02.2024r.

Prace trwające i wykonane:

- zakończono remont świetlicy w Bondarach

- na bieżąco odśnieżano drogi gminne na terenie gminy 

- trwają prace związane z wycinką drzew i odkrzaczaniem dróg gminnych

Działania Spółki Niezapominajka: 

1. 18 stycznia Spółdzielnia Mieszkaniowa Niezapominajka podpisała umowę z firmą 
Izoterm z Suwałk, która będzie głównym wykonawcą budowy nowych 64 mieszkań w
Michałowie. To była ryzykowna decyzja, ale bardzo przyszłościowa. Dziś wiemy, że 
zainteresowanie jest o wiele większe, więc to tak naprawdę dopiero pierwszy etap. Już
planujemy kolejne. Pozyskaliśmy na ten cel ponad 21,5 miliona złotych 
dofinansowania. Myślę, że to spektakularne wydarzenie w dziejach naszej gminy. 
Wkrótce ruszy nabór chętnych na mieszkania, natomiast w dniu dzisiejszym po sesji 
odbędzie się uroczystość wkopania kamienia węgielnego pod budowę domów z 
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udziałem Wojewody Podlaskiego Pana Jacka Brzozowskiego. Serdecznie wszystkich 
zapraszam. 

2. 29 stycznia złożono wniosek na uzyskanie warunków zabudowy dla II Etapu Budowy 
domów jednorodzinnych.

3. 22 stycznia rozpoczęto nabór wniosków mieszkań w Spółce Niezapominajka, nabór 
trwa do końca marca 2023.

Spółdzielnia  Energetyczna  -  2  lutego  odbyła  się  rozmowa  z  pracownikiem  PGE
dotyczącym sposobów rozliczań wewnątrz członków spółdzielni

W tym  miejscu chciałbym zaprosić przedsiębiorców i rolników z terenu naszej Gminy
oraz  zainteresowanych  mieszkańców  na  spotkanie  dotyczące  procedury  zapisu  do
Spółdzielni  Energetycznej  Michałowo  i  korzyści  dot.  obniżenia  rachunków  za  energię
elektryczną.  Drugim  punktem  spotkania,  będzie  przedstawienie  warunków  wynajmu  z
dojściem do  własności  nowobudowanych  domów w spółce  „Niezapominajka”.  Wszelkie
kwestie wyjaśni pan Marek Hanczaruk prezes Spółdzielni Niezapominajka oraz Spółdzielni
Energetycznej Michałowo.  Spotkanie kierowane do rolników  odbędzie się  28 lutego we
środę o  godz.  10:00  w  sali  narad  Urzędu  Miejskiego  w  Michałowie,  spotkanie  z
przedsiębiorcami  będzie miało miejsce  29 lutego we czwartek o godz. 13:00 również w
sali  narad  Urzędu,  a  spotkanie  z  mieszkańcami  będzie  miało  miejsce  04  marca  w
poniedziałek o godz. 15:30 w Gminnym Ośrodku Kultury. 

Projekty:

W związku  z planowanym  udziałem  Gminy  Michałowo  w naborze  wniosków
o dofinansowanie  projektów ze środków Europejskiego  Funduszu  Rozwoju  Regionalnego
w ramach  Priorytetu IV. Przestrzeń społeczna wysokiej  jakości,  Działanie 4.3. Inwestycje
społeczne,  co  wiąże  się  możliwością  poprawy dostępności  na rzecz  osób  potrzebujących
wsparcia w codziennym funkcjonowaniu (w tym osób z niepełnosprawnościami, przewlekle
chorych i osób starszych) - na stronie internetowej naszej Gminy umieściliśmy ankietę, która
pozwoli zbadać zainteresowanie, potrzeby Mieszkańców Gminy, a także lepiej dostosować
nasze działania do Państwa oczekiwań.

 Maksymalna wartość grantu na 1 mieszkańca może wynieść do 50 000,00 PLN.
 Grant  może  zostać  przeznaczony  na wydatki  poniesione  na remont  lokali

mieszkalnych  w celu  ich  adaptacji  do potrzeb  osób  wymagających  wsparcia
w codziennym funkcjonowaniu i likwidacji barier architektonicznych, w tym: 

o prace remontowo-instalacyjne,
o wydatki związane z nadzorem inwestorskim,
o opracowanie dokumentacji technicznej,
o winda zewnętrzna/wewnętrzna,
o budowa podjazdu do budynku dla wózków inwalidzkich,
o dostosowanie  wejścia  do budynku  umożliwiającego  swobodę  poruszania  się

osobom z niepełnosprawnościami,
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o pochylnia umożliwiająca dostęp do budynku z poziomu terenu,
o domofon umożliwiający kontakt osobie z niepełnosprawnością i przystosowany

technicznie dla osób z niepełnosprawnościami,
o dostosowanie  pomieszczeń  i urządzeń  higieniczno-sanitarnych  (elementy

montowane na stałe), np. uchwyty, poręcze.

Możliwe są również racjonalne usprawnienia np. urządzenia głośnomówiące.

 O granty  mogą  ubiegać  się  osoby  posiadające  prawo  do dysponowania
nieruchomością, której dotyczyć będzie grant, przy czym: 

o w przypadku  dysponowania  nieruchomością  na podstawie  umowy dzierżawy,
najmu, użyczenia,  trwałego zarządu itp.,  termin jej  obowiązywania powinien
obejmować co najmniej okres realizacji i trwałości projektu (tj. 5 lat),

o w przypadku  współwłasności  nieruchomości,  należy  posiadać  pisemne
oświadczenie współwłaściciela nieruchomości o wyrażeniu zgody na realizację
przedmiotowego projektu,

o w przypadku  robót  budowlanych  wymagających  jedynie  czasowego  zajęcia
terenu,  nie będącego  własnością  Grantobiorcy,  należy  posiadać  dokumenty
potwierdzające uzyskanie zgody właścicieli gruntów na czasowe zajęcie terenu

WYDARZENIA

1. Na  wstępie  chciałbym  poinformować,  iż  w  związku  z  odwołaniem  z  dniem  31
stycznia pana Konrada Sikory z funkcji Zastępcy Burmistrza – o czym pan Konrad
informował Państwa na ostatniej z sesji – na to stanowisko od 1 lutego, na część etatu
powołałem panią Sekretarz – Annę Stalbowską. Pani Ania pełni więc dwie funkcje -
sekretarza  i  zastępcy Burmistrza.  Pan Konrad pomimo odwołania,  będzie  wspierał
nasz  samorząd  w  tematyce  wszelkich  działań  związanych  z  promocją  Gminy,
natomiast pani Ani życzę wszystkiego dobrego w dalszej pracy zawodowej.

2. Nasze  szeregi  zasiliło  kilkoro  pracowników.  Jednym  z  nich  jest  pani  Elżbieta
Radomska,  która  od 1 lutego w wyniku pozytywnego rozstrzygnięcia  konkursu na
stanowisko  zastępcy  kierownika  referatu  inwestycyjno  –  geodezyjnego  objęła  to
stanowisko.  Mam  nadzieję,  że  przy  tak  wielkiej  ilości  zadań  i  inwestycji
realizowanych przez referat, pani Elżbieta wspomoże naszą dotychczasową kierownik
Elę Rosińską co przełoży się na jeszcze lepsze funkcjonowanie referatu inwestycyjno
– geodezyjnego.

3. W ramach współpracy z Powiatowym Urzędem Pracy w Białymstoku zatrudniono w
naszym  Urzędzie  6-cioro  pracowników  na  czas  określony,   zgodnie  z  umową  z
Urzędem  Pracy.  Nowi  pracownicy  przyuczają  się  do  pracy  w  referacie
organizacyjnym i księgowym (w którym pracownicy nabędą uprawnienia emerytalne).

4. Mimo,  że  okres  świąt  Bożego  Narodzenia  za  nami  i  na  ostatniej  sesji  w grudniu
dziękowałem za zaproszenia wszystkim instytucjom, gdzie mogłem uczestniczyć w
spotkaniach  opłatkowych,  to  chciałbym  jeszcze  podziękować  Fundacji  Mała

3

https://www.facebook.com/fmomichalowo?__cft__%5B0%5D=AZWxn5rjJXMyAhrpWaXm9H0uxIi8E-twOv2va28hgIas4Kz1O6idCIZygKykdcvtt52p7GgfjZVbg1xnKVwgySB0nLftpO9594blrVnqwXum9BUY1HYhgwOhUrYWCpdy_FxCbqESM7SCu8tUKgL52BAk1jRdXPe0llcq8x0Q0ZMOd-LHOJVMXhsQ23FX4l-Mt5egSWzRADf_FJePDWl8v8fy&__tn__=-%5DK-R


Ojczyzna, która w ostatnim dniu roku 2023 zorganizowała świąteczne spotkanie, w
którym miałem przyjemność wziąć udział. W świątecznym spotkaniu uczestniczyły
afgańskie i ukraińskie rodziny, które w ostatnich latach znalazły swój dom w naszej
gminie. To było wyjątkowe, ciepłe i bardzo rodzinne spotkanie. Oczywiście nie obyło
się bez prezentów.

5. W związku z postanowieniem Podlaskiego Konserwatora Zabytków odmawiającym
uzgodnienia  budowy  kaplicy  cmentarnej  Parafii  Prawosławnej  w  Michałowie,  2
stycznia pani Przewodnicząca wystosowała apel  (poparty podpisami 12 radnych) o
interwencję i  umożliwienie budowy kaplicy cmentarnej. Apel został skierowany do
Ministra  Kultury  i  Dziedzictwa  Narodowego,  Arcybiskupa  Białostockiego  i
Gdańskiego Prawosławnej Diecezji Białostocko – Gdańskiej Najprzewielebniejszego
Jakuba,  Marszałka  Sejmu,  Posła  na  Sejm  Krzysztofa  Truskolaskiego,  Wojewody
Podlaskiego, Podlaskiego Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków. 

6. 4  stycznia  w ramach  realizacji  zadania  “Strzelnica  w Powiecie  2023”
dofinansowanego  ze środków  Ministerstwa  Obrony  Narodowej  w Zespole  Szkół
w Michałowie została oddana do użytkowania wirtualna strzelnica.
Dofinansowanie: 192 612,62 PLN 
Całkowita wartość inwestycji: 240 825,98 PLN
Dziś po uroczystości wkopania kamienia węgielnego pod budowę domów udamy się
do  Zespołu  Szkół  w  Michałowie  celem  uroczystego  otwarcia  nowo  powstałej
strzelnicy. 

7. 13 stycznia w Gdańsku poznaliśmy kolejnego laureata Nagrody im. Prezydenta Pawła
Adamowicza  przyznawanej  przez  Komitet  Regionów  Europy.  Zostało  nim
Stowarzyszenie  Ambasada  Demokracji  z  Zadovici  w  Bośni  i  Hercegowinie.  Jako
laureat  ubiegłorocznej  nagrody  reprezentowałem  naszą  Gminę  w  uroczystości
ogłoszenia zwycięzcy, jak i wcześniej w samym głosowaniu. To wielkie wyróżnienie,
że mogłem być tego dnia w Gdańsku. Michałowo wciąż jest szanowane w Polsce i na
arenie europejskiej. To nie jest tak, że mieliśmy swoje przysłowiowe “pięć minut” I
teraz wszyscy o nas zapomnieli. Wręcz przeciwnie. Nasz głos wciąż się liczy. Wciąż
możemy się dzielić naszymi doświadczeniami i proponować rozwiązania nie tylko w
kwestii przestrzegania praw człowiek, ale również programów społecznych I innych
kwestii. Rok temu to my odbieraliśmy nagrodę w Brukseli. W tym roku wybór nie był
łatwy,  ale  myślę,  że  Stowarzyszenie  Ambasada Demokraji  wygrało zasłużenie.  We
Włoszech od 15 lat organizacja ta zajmuje się przyjmowaniem osób ubiegających się
o  azyl  i  uchodźców.  Zarządza  również  projektami  we  współpracy  z  lokalnymi
gminami.
Po  zakończeniu  uroczystości  wziął  również  udział  w  specjalnym  wydarzeniu
upamiętniającym  zamordowanego  pięć  lat  temu  Prezydenta  Gdańska  Pawła
Adamowicza.

8. 15 stycznia w Kuratorium Oświaty spotkałem się z p.o. Podlaskiego Kuratora Oświaty
–  Iwoną  Gaweł,  natomiast  16  stycznia  wziąłem  udział  w  spotkaniu  z  nowym
Wojewodą  Podlaskim  Jackiem  Brzozowskim.  Tematem  spotkania  były  kwestie
współpracy i rozwoju samorządów a także wyzwania jakie przed nimi stoją.
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9. 18 stycznia spotkałem się  z dyrektorami i kierownikami jednostek gminnych, by na
wspólnej  naradzie  omówić  zadania,  czekające  samorząd  w  tym  roku,  wybrać
najważniejsze i najbardziej pilne do realizacji, uzupełnić harmonogramy oraz określić
możliwości współpracy pomiędzy jednostkami. 
W każdej dziedzinie czeka nas pracowity rok, z całego zasobu zadań, z których każde
jest ważne i potrzebne.

10.22  stycznia  w  urzędzie  odbył  się  Dzień  Babci  i  Dziadka.  Na  uroczystość  do
miejskiego  Ratusza  przyszło  ponad  20  babć  i  dziadków,  niektórzy  nawet  z
wnuczkami.  Wraz  z  panią  Przewodniczącą  wręczyliśmy  zaproszonym  gościom
symboliczne  upominki.  Wszystkim  babciom  i  dziadkom  jeszcze  raz  życzę
wszystkiego najlepszego, dużo zdrowia i pociechy z wnucząt.

11.23  stycznia  w  firmie  Pronar  w  Narwi  wziąłem  udział  w  spotkaniu  dot.  budowy
lotniska.

12.W sobotę 27 stycznia  w michałowskiej Gospodzie odbyła się Studniówka uczniów z
Zespołu Szkół w Michałowie, w której w moim imieniu uczestniczył zastępca Konrad
Sikora. Czwartoklasistom życzę wszelkiej  pomyślności  i  powodzenia na egzaminie
dojrzałości oraz dostania się na wymarzone studia. 

13.28.01 w naszej Gminie odbył się 32 finał Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy .
Cieszymy się, że wśród osób, które kwestowały w Michałowie był również Wojewoda
Podlaski Jacek Brzozowski – dziękuję Panu Wojewodzie za obecność. Michałowski
sztab uzbierał 30.198,64 zł i przebił kwotę z poprzedniego roku. 

14.Urząd  Marszałkowski  Województwa  Podlaskiego  poinformował,  że  nasz  region
otrzymał dofinansowanie w ramach Funduszy Europejskich dla Polski Wschodniej.
Dzięki temu m.in zostanie wyremontowany odcinek drogi nr 687 z Juszkowego Grodu
do Zwodzieckich. Wszyscy wiemy w jak fatalnym stanie są drogi do Jałówki i Bondar,
w  związku  z  czym  kolejne  dobre  informacje  o  środkach  przeznaczonych  na  ich
remonty bardzo nas cieszą. To kolejne miliony złotych na inwestycje w naszej gminie.

15.7 lutego w Ratuszu odbyła się debata z udziałem Policji dot. bezpieczeństwa osób
starszych.  W  debacie  udział  wziął  kierownik  Posterunku  Policji  w  Michałowie
aspirant  sztabowy  Daniela  Wappa,  starsza  posterunkowa  Karolina  Wilczko  –
dzielnicowa  Posterunku  w  Michałowie  oraz  pani  aspirant  Marta  Gawieńczyk,
specjalistki Wydziału Prewencji KMP Policji w Białymstoku. 
Policjanci zorganizowali to spotkanie z myślą o seniorach i stałym podnoszeniu ich
świadomości.  Debata  miała  na  celu  przede  wszystkim  podniesienie  świadomości
seniorów i ostrzeżenie o bezduszności oszustów, którzy działają bez skrupułów i mogą
zapukać również do naszych drzwi.  Przestrzegali  przed tymi,  którzy podają  się  za
policjanta, wnuczka czy też innego funkcjonariusza. Pamiętajmy! Policjanci nigdy nie
dzwonią z żądaniem wypłaty, bądź przekazania pieniędzy. Jeśli mamy jakiekolwiek
wątpliwości, rozłączmy rozmowę i skontaktujmy się bezpośrednio z rodziną. Zawsze
o naszych podejrzeniach poinformujmy Policję, dzwoniąc pod numer 112.

16.Trwają pracę nad Gminnym Programem Rewitalizacji Gminy Michałowo. 8 lutego w
sali narad Urzędu Miejskiego odbyłem spotkanie z przedstawicieli naszego samorządu
tj.  kierownikami jednostek,  pracownikami referatu inwestycyjno – geodezyjnego, a
także z ekspertami firmy MS Prime i współautorem Regionalnej Polityki Rewitalizacji
Województwa  Podlaskiego  2030  Panem  Grzegorzem  Gawrysiakiem.  Gmina
Michałowo  już  w  tym  momencie  jest  gotowa  na  realizację  inwestycji  w  ramach
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Krajowego Programu Odbudowy (KPO). Opracowanie programu rewitalizacji gminy
pozwoli  na  pozyskiwanie  dodatkowych  środków  finansowych  na  zadania
inwestycyjne.

17.10 lutego wraz z panią Przewodniczącą wziąłem udział  w 5 leciu Koła Gospodyń
Wiejskich w Bondarach. Serdecznie dziękuję za zaproszenie.

18.W związku ze złożonymi przez sołtysów wnioskami do projektu gminnego „Wieś na
wzór”  oraz  wskazania  miejsc  pamięci  w  celu  otoczenia  ich  troską,  w  bieżącym
tygodniu  dokonałem  objazdu  sołectw  celem  zapoznania  się  ze  zgłoszonymi
wnioskami.

19.Chciałbym również poinformować, iż z inwestycji w Sokolu - o której w ostatnim
czasie  było  „głośno”  wskutek  działań  niektórych  mieszkańców tej  miejscowości  -
zrezygnował  inwestor  Aleksander  Ancipiuk.  To smutne,  że  zamiast  dbać  o  rozwój
gminy musimy borykać się z tym, że inwestorzy się wycofują. To jak mamy tworzyć
nowe  miejsca  pracy?  Jak  zwiększyć  przychody  gminy?  Mam  nadzieję,  że  to  nie
zniechęci innych by rozwijać przedsiębiorczość w Gminie Michałowo. Bo za chwilę
okaże się, że nikt z obawy o tego typu postawy mieszkańców nie będzie chciał tego
robić  i  skorzystają  na  tym  inne  samorządy.  Panu  Aleksandrowi  pozostaje  życzyć
powodzenia w realizacji planów i zamierzeń. 

20.W  związku  ze  zbliżającymi  się  wyborami  samorządowymi  chciałbym  skierować
informację  do  pełnomocników  zarejestrowanych  Komitetów  Wyborczych  i
poinformować,  iż  istnieje  możliwość  nieodpłatnego  korzystania  przez  komitety
wyborcze, uczestniczące w wyborach organów jednostek samorządu terytorialnego, z
pomieszczeń poszczególnych świetlic (jednorazowe spotkanie w danej świetlicy) na
spotkania  z  wyborcami.  W  celu  zarezerwowania  świetlicy  proszę  o  kontakt  z
administratorem budynków tj. Dyrekcją GOK w Michałowie.
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